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Folkhälsorådet KS 2017l54-t031

Protokoll fört vid sammanträd et 2017-06-14

Plats
Social och Arbetsmarknad

Dagens värd
Maarit Verga.

Dagens tema
Tobaks- och alkoholtillsyn.

Närvarande
Ledamöter
Elizabeth Salomonsson (ordf.)
Jenny Adolphson
Pernilla Einan
Majvor Eriksson
Helen Hammarlund
Peter Landin
Sara Schelin
Andreas Trygg
Lars-Olov Johansson (sekr.)

övriga
'William Wikström
Robert Koivunen

Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen
Kultur & Fritid
Vård & Omsorg
Barn & Utbildning
Köpings Bostads AB
Kommunchef
Kommunstyrelsen
Stadskansliet

Alkoholhandläggare (avgående)
Alkoholhandläggare (tillträdande)
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Ej närvarande: Lola Björklöv, Conny Hall, Madelen Lindquist,
Maarit Verga, Gustav Wredh.

1. Sammanträdets öppnande
Ordftiranden öppnade sammanträdet och hälsade alla vatkomnffiM
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2. Protokolljusterare
Majvor Eriksson valdes att tillsammans med ordftiranden justera
dagens protokoll.

3. Föregående protokoll
Protokollet från sammanträdet 2016-03-14 godkändes och lades
till handlingama.

4. Dagens tema: tobaks- och alkoholtillsyn
William Wikström gjorde en utforlig presentation av kommunens tobaks- och
alkoholtillsyn, med tonvikt på det senare. Efter en historisk bakgrundsteckning
berörde han bland annat alkohollagen, när det behövs serveringstillstånd, vem
som kan få serveringstillstånd, kommunens roll och påverkan samt hur tillsyn av
alkoholservering och tobaksförsäljning görs i praktiken.

5. Tobacco Endgame - Rökfritt Sverige 2025
Köpings kommun har, i likhet med många andra, fått ett upprop frârnTobaksfakta

- oberoende tankesmedja om att stödja Tobacco Endgame-strategin for ett rOkfritt
Sverige är 2025. Folkhälsorådet har getts möjlighet att yttra sig om detta.

Mötet beslutade att ftireslå kommunstyrelsens att ställa sig bakom uppropet.

6.2017 års handlingsplan, en lägesrapport
Pernilla Einan informerade om hur kommunens folkhälsoarbete fortskrider i
ftirhållande till den gällande handlingsplanen. Hon berörde bland annat den s.k.
fritidsbanken, utbyggnaden av gång- och cykelleder, aktuella konstprojekt samt de
sociala insatsgruppema.

Peter Landin kompletterade detta med att informera om vilka punkter från den nya
rådsmedlemmen, Köpings Bostads AB, som ska föras in i handlingsplanen.

7. Ansökan om ekonomiskt bidrag till Stolpjakten
Köping - Kolsva OK har ansökt hos folkhälsorådet om ekonomiskt stod till
årets uppla ga av motionsorienteringen Sto lpj akten.

_anan$emaW MMötet beslutade att bidra med 10.000 kr till årets Stolpjakten

Senast änd rat: 2017 -06-20
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8. övriga frågor

En dag i parken
Pernilla Einan informerade om att den 6 juli är det En dag i parkerz i Folkets park,
kl. 1 1.00 - 16.00. Det kommer att bli "En dag med teater, magi, musik, konst-
workshop och aktiviteter".

Bidrag till förebyggande ANDT-arbete
Folkhälsomyndigheten informerar om att det går att ansöka om projektbidrag ftir
utveckling av hälsofrämjande och ftirebyggande ANDT-arbete 2018.

9. Sammanträdets avslutning
Ordftiranden tackade de närvarande för deras medverkan, tillönskade alla en
trevlig sommar samt ftirklarade sammanträdet avslutat.

Lars-Olov Johansson
sekreterare

beth Salomonsson
ordförande
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Eriksson
justerare

Senast ändrat: 2017 -06-20


